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Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !
A Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani Dr. Réthelyi
Miklós, nemzeti erőforrás miniszter úrho z

„Hogyan lesz több pénz a fogyatékos ügyre? ”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Önök számtalanszor kritizálták az el őző kormány fogyatékosokat érintő intézkedéseit. A
kormányprogramjukból ehhez képest semmilyen konkrétum nem vehető ki. Az eddigi
törvénydömpingben egyetlen javaslatuk sem volt a fogyatékosokkal kapcsolatban, leszámítva, hogy
a fogyatékos gyermekeket nem sújtja majd az iskola elhanyagolása esetén a családi pótlékka l
kapcsolatos szankcionálás . A miniszterelnök úr által bejelentett 29 . pontos akciótervben meg se m
említik a fogyatékossággal él őket, családjukat .

Soltész Miklós a választási kampányban azt mondta, hogy amennyiben a választópolgárok

áprilistól bizalmat szavaznak nekik, kormányzati szerepben még több támogatást kap a terület .
Tisztelettel Kérdezem Miniszter Urat, hogy a fogyatékos szervezetre vagy az érintette t

foglalkoztatására, oktatására, egészségügyi ellátásáram lakhatására és/vagy a környeze t
akadálymentesítésére, a „hozzáférés” el ősegítésére gondolnak? Milyen akciókban intézkedésekbe n
és milyen forrásháttérrel gondolkodnak akár 2010, akár a kés őbbi évek tekintetében?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2010 . július 5 .

Szűcs Erika
(MSZP)

országgyűlési képviselő


	page 1

